
Protokoll fört vid årsmöte med Östra Sönnarslövs Byalag 2023-04-03 
Mötet hölls i fd Folkets hus med ett 30-tal medlemmar närvarande. 

 

§ 1 Mötet öppnas av ordförande Lars Kjellberg som hälsade alla medlemmar välkomna. 

 

§ 2 Årsmötets behöriga utlysande godkändes. (I Löfvet och på hemsidan). Lapp på byns informationstavla 

önskas inför nästa årsmöte.  

 

§ 3 Till ordförande för årsmötet valdes Lars Kjellberg och till sekreterare valdes Mona Bengtsson.  

 

§ 4 Till att justera dagens protokoll valdes Christina Ohlsson. 

 

§ 5 Styrelsens verksamhetsberättelse upplästes av ordförande, godkändes och lades till handlingarna. 

 

§ 6 Kassören Annika Beskow redogjorde för Balans- och resultaträkning. Behållningen vid årsskiftet var ca 

41 000kr. Godkändes och lades till handlingarna. 

 

§ 7 Revisor Ing-Marie Billgren läste upp revisionsberättelsen. Den godkändes och lades till handlingarna. 

 

§ 8 Ansvarsfrihet för styrelsen beviljades. 

 

§ 9 Ordförande Lars Kjellberg omval för 2 år.  

 

§ 10 Till ordinarie ledamöter omvaldes Eva Mårtensson för 1 år och Gert Lenander för 2 år. Annika 

Beskow, Anders Crona och Mona Bengtsson kvarstår ytterligare 1 år. Ann-Christin Sernham nyval för 2 år. 

 

§ 11 Till suppleanter omvaldes Irene Jönsson och Petra Areskog för 2 år. Tove Björnberg Kallay kvarstår 

ytterligare 1 år. Nyval för Göran Olsson och Ingrid Nilsson för 2 år. 

 

§ 12 Till revisorer omvaldes Ing-Marie Billgren och Agneta Blomstrand för 1 år. Till revisorssuppleant 

omvaldes Kalle Heise för 1 år. 

 

§ 13 Till valberedning valdes Marie Neuman och Gunnel Ekdala för 1 år. 

 

§ 14 Byalagets styrelse har sökt bidrag till förbättringar i byn och önskade förslag från sina medlemmar. 

Grillplats med tak samt utegym vid lekplatsen föreslogs som förbättring. Bättre framkomlighet på stigen vid 

Mjöån i slutet av Spångarpsvägen önskades. Göran Olsson kontaktar Borrestad inför nästa styrelsemöte 

kring möjligheterna till detta. 

§ 15 Som övriga ärenden togs hastigheten i byn upp. Önskemål om fler hastighetskontroller vid infart från 

Tollarp.  

Det framfördes önskemål om att styrelsen ska göra en skrivelse till kommunen kring skolan som står och 

förfaller i byn samt en skrivelse rörande det restmaterial som läggs på en tomt alldeles intill ån vid Ramels 

väg. Medlemmarna önskar få återkoppling från styrelsen kring dessa frågor.  

Ny ölprovningkväll önskades. 

Styrelsen tog upp att nästa tillställning är valborgsfirandet hos Gunnel Ekdala.  

 

§ 16 Ordförande avslutade mötet och därefter serverades smörgåstårta, kaffe och tårta. 

 

Mötets ordförande Sekreterare 

____________________________________________________________ 

Lars Kjellberg Mona Bengtsson 

 

Justeras 

____________________________________________________________ 

Christina Ohlsson      


